
Ruda Kadlec (KPO) – 
gratulujeme! 
 
Teprve nyní nám dorazila 
fotodokumentace Rudova 
důležitého životního kroku. Dle 
jeho slov by to nemělo mít na 
výkonnost vliv, tak přidáváme – a 
pokud, tak jen pozitivní! Více 
v příspěvku reportujícího Honzy 
Krpaty (KPO).   
 
„Dne 10.7., konala se jedna 
zajímavá událost.  
Ve velmi hezké kapli na Malé 
Skále se konala svatba. A protože 
to byla svatba cyklistická, tak jsme 
se jí za klub KPO zúčastnili já a 
Marhi. Tedy my dva a taky hlavní 
osoby Ruda Kadlec se svoji 
nastávající Annou.  
 
 A protože jsme sportovníci, tak 
jsme si před odpolední oslavou 
střihli malý švih na Ještěd a 
Černou studnici. Z večerní oslavy 
jsme odjeli záhy ku Praze, ale 
Marhi taneček s nevěstou ještě 
stihnul.“ 
 
Honza Krpata                                                                                                                                                                                                        
         
     


